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Fotbalový podzim 
 

 Na začátek se ještě vrátíme k jarním odvetám. Ty nezastihly naše hráče v dobré formě, a tak po 

špatných výsledcích, ať už zapříčiněných pracovním vytížením, zdravotním stavem a nebo 

administrativními záležitostmi, skončilo A mužstvo na 13. místě, což v dané době značilo sestup do 

okresního přeboru. Jenže nastala situace, kdy Vysoká nepřihlásila krajskou soutěž a již kromě postupujícího 

vítěze Neratovice B, nechtěl nikdo z mužstev okresního přeboru nahoru, a tak naše mužstvo hned po sestupu 

zase víceméně administrativně postoupilo. V letní přestávce se trenérského žezla po Tiboru Mičincovi ujal 

Jan Vlček. V kádru, který prochází generační přeměnou, se objevilo několik mladých fotbalistů (M. Školák, 

J. Schütz, D. Vytlačil, M. Šťastný), kteří ještě věkem patří do dorostu, ale už jsou oporami mužstva. 

Rezerva nenavázala v jarní části na dobré výkony z podzimu, ale i tak se v klidu udržela ve III. třídě. 

To překvapilo hlavně proto, že to byl první rok, co tato třída byla pouze v jedné skupině, což zvýšilo i její 

kvalitu. Mužstvo i nadále trénuje František Šindelář. Žákovské mužstvo po několikaletém působení opustil 

trenér Láďa Mikšovský a od nové sezóny vedou naše nejmenší I. Bombala a L. Carmine. V minulé sezóně 

skončili v okresním přeboru mladší žáci uprostřed tabulky na velmi dobrém osmém místě, na což by i noví 

trenéři chtěli navázat. Touto cestou bychom rádi oslovili i další chlapce i dívky ročníku 2003 až 2006, kteří 

by měli zájem hrát v našem kolektivu. Informace podají jak trenéři, tak i kterýkoliv z členů výboru. Zároveň 

bych chtěl odstupujícím trenérům Tiboru Mičincovi a Láďovi Mikšovskému poděkovat za jejich práci a za 

jejich přínos pro náš oddíl. 

V létě, jak víte, proběhl memoriál K. Schütze v malé kopané. Za účasti 6 mužstev zvítězil tým SRK Brandýs 

n. L. V červenci se pak uskutečnil tradiční, už 22. ročník, turnaj starých gard. Letošním vítězem se stalo 

mužstvo z Mělníka a domácí borci skončili na 3 místě. V neděli potom stará garda vyzvala osobnosti sportu 

a kultury. Diváci mohli shlédnout veličiny fotbalu Jana Bergera, Jana Fialu, Vladimíra Hrušku, ale také 

herce Karla Šípa, Jakuba Koháka, Jaroslava Sypala a nebo Milana Pitkina. V úmorném vedru viděli fanoušci 

9 gólů a také mnoho pěkných fotbalových akcí. 

Letní teplé a hlavně suché počasí se podepsalo na stavu a kvalitě našeho hřiště. Nebýt příkladného přispění 

hasičů z místního SDH, dopadlo by určitě daleko hůř. A tak velké poděkování patří všem, kteří ve svém 

volnu „tlačili vodu“do našich nádrží. 
                                                                                                                           Ing.  Jiří Kutílek 

                                                                                                                                              



Hospodaření obce Záryby v období 1.- 8. 2015     

Příjmy:                                                        rozpočet       čerpání 

Daň - ze záv.činnosti 1 500 000,00 1 105 668,35 

       - z příjmů fyz. osob ze sam.výd.čin. 30 000,00 26 924,28 

       - z příjmů fyz. osob z kap.výnosů 220 000,00 154 420,99 

       - z příjmů práv. osob 1 900 000,00 1 362 634,14 

       - DPH 3 450 000,00 2 568 061,40 

Poplatek za likvidaci komunálních odpadů 520 000,00 445 550,00 

Poplatek za psů 15 000,00 12 630,00 

Odvod z loterií a podobných her  30 000,00 26 953,34 

Odvod z výherních hracích automatů 60 000,00 37 903,00 

Správní poplatky 5 000,00 8 580,00 

Daň z nemovitosti 500 000,00 673 763,88 

Dotace krajského úřadu 164 500,00 109 664,00 

Dotace z KÚ na hasičské auto 180 790,00 180 790,00 

Nájemné z nemovitostí 180 000,00 116 500,00 

Nájemné z pozemků 20 000,00 4 412,00 

Náhrada za třídění od EKO-KOMu 100 000,00 58 767,50 

Příjmy z poskytovaných služeb 4 000,00 1 179,00 

Úroky z běžných účtů 3 000,00 127,18 

Převody vlastním fondům  400 000,00 400 000,00 

celkem 9 282 290,00 7 294 529,06 

Výdaje: rozpočet čerpání 

Silnice 159 790,00 145 248,00 

Cyklostezka, oprava chodníků 360 000,00 314 669,00 

Vodovod 210 000,00 54 450,00 

Kanalizace 326 500,00 324 861,00 

Drobné toky 50 000,00 48 958,00 

Vodní díla 20 000,00 0,00 

Mateřská škola - neinv. náklady 460 000,00 460 000,00 

Mateřská škola - ostatní náklady  70 000,00 66 628,00 

Základní škola 790 000,00 790 000,00 

Školní jídelna 280 000,00 175 583,00 

Knihovna  50 000,00 31 308,00 

Ostatní záležitosti kultury 9 000,00 5 606,00 

Místní památky 20 000,00 112,00 

Rozhlas 20 000,00 0,00 

SPOZ 30 000,00 7 142,00 

Sportovní zařízení  1 650 000,00 1 570 162,00 

Ostatní zájmová činnost 70 000,00 29 669,00 

Tělovýchova 110 000,00 34 320,00 

Zdravotnictví 35 000,00 18 928,52 

Veřejné osvětlení 300 000,00 151 428,61 

Územní plán 320 000,00 0,00 

Komunální služby 220 000,00 180 339,00 

Svoz nebezpečných odpadů 105 000,00 61 758,40 

Svoz komunálních odpadů 850 000,00 569 251,00 

Svoz tříděných odpadů 250 000,00 163 971,00 

Asanace starých skládek 50 000,00 37 994,00 

Veřejná zeleň 900 000,00 829 251,00 

Podpora krizového řízení a nouz.plánování  1 000,00 0,00 

Hasiči 250 000,00 120 599,30 

Obecní zastupitelstvo 720 000,00 500 654,00 

Činnost místní správy 1 550 000,00 930 259,85 

Bankovní služby 55 000,00 28 345,80 

Pojištění 51 000,00 50 790,00 

Převody vlastním fondům  400 000,00 400 000,00 

Ost. fin. operace 40 000,00 0,00 

Celkem 10 782 290,00 8 102 286,48 

 
Ing. Jiří Kutílek 

 

 
správce rozpočtu 

 



Zpráva z obecního úřadu 

Vybírání poplatku za odpady na II.pololetí 2015 

     V týdnu od 21. – 25.září 2015 budou na obecním úřadě vybírány poplatky za odpady na II. pololetí v hotovosti v těchto 

hodinách : Po a St 8.00 – 12.00 a 13.00 – 17.00 hod. a Út, Čt a Pá 8.00 – 13.00 hod. 

Poplatky je možné platit také převodem na účet obce v KB č. účtu : 6524171/0100, KB Brandýs nad Labem, kdy variabilní 

symbol platby je vždy příslušný rok a číslo popisné, za které je platba hrazena (příklad : u čp. 1 bude v. s. 2015001, u čp. 11 je v.s. 

2015011, u čp. 111 je v.s. 2015111), pro bytový dům je v.s. stanovován odlišně, číslo bytu 1, 2, 3 nebo 4, rok a číslo popisné, 

(příklad : 12015239 pro bytový dům čp. 239, byt č.1). 

Úplné znění Obecně závazné vyhlášky č. 2/2012 včetně osvobození je na stránkách obce www.zaryby.cz. 

  Když už nemáme pejsky jen na hlídání, když jim nestačí dvorek na proběhnutí, když vyžadují vycházku, která i 

páníčkovi svědčí, jistě jste si také všimli nových stojanů v obci se sáčky pro psí potřebu a nových odpadkových košů na ně. 

Ještě chybí naučit se je využívat a zas bude o jeden problémek v naší obci méně. 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

NABÍDKA KOSMETICKÉHO SALONKU ORCHIDEA 

 

 Pro každého je připraven uvítací balíček v podobě 20% slevy z celkového 
ošetření. 

 Nově přírodní certifikovaná kosmetika Nobilis Tilia 
               a Ghee Sana, stálá nabídka kosmetiky Original Atok. 

 14let praxe v oboru kosmetiky, kvalitní ošetření přírodní kosmetikou za 
rozumné ceny, široká nabídka služeb, individuální přístup a příjemné prostředí 
salonku zaručuje klidný odpočinek. 

 kontakt: biokosmetička Kateřina Strnadlová Adámková, Martinov 315, Záryby, 
tel.:774 092 081,  

                www.kosmetikauvas.cz, po-ne 8-20h dle objednání. 

=============================================================================================== 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

http://www.kosmetikauvas.cz/


 

Přivítání nového školního roku 

1.září jsme úspěšně přivítali nový školní rok. Byl to důležitý den pro 11 prvňáčků. 

Počasí nám přálo, a proto jsme tento den mohli zahájit na školním hřišti za doprovodu 

veselých písniček. Sešli se všechny děti, rodiče, ale i babičky, dědečkové, sourozenci, kteří 

prvňáčky doprovázeli do školy na jejich „významný den“. Již tradičně přišly i členky Sboru 

pro občanské záležitosti, paní Alena Štemberová a Libuše Rychnovská, které dětem popřály a 

předaly dárkové balíčky. Všichni byli seznámeni s celoročním projektem 

s názvem„STROM“, výukou plaveckého výcviku a organizací školního roku 2015/2016. 

Věříme, že se nám společně s dětmi a rodiči podaří prožít příjemný celý školní rok.  

        PaedDr. Miluše Nováková 

 

 

 

 



Ohlédnutí za úspěšným školním rokem 2014/2015 a začátek nového školního roku 

2015/2016 v naší školce 

 Vážení čtenáři Zpravodaje, stalo se na konci  školního roku, že jsme zmeškali lhůtu pro zaslání 

článku do Zpravodaje, neboť jsme tou dobou byli zrovna ve škole v přírodě. Proto jsme se rozhodli, že to 

napravíme a zmíníme se o minulém školním roce v tomto vydání Zpravodaje. Zhodnocení uplynulého 

školního roku je velice pozitivní a velmi nás těší, že můžeme konstatovat, že se nám daří zapojovat do akcí 

stále více a více rodiče našich dětí. Máme z toho velkou radost a chceme jim touto cestou za jejich aktivitu 

velice poděkovat.  

 Vítáme jakoukoli pomoc či dobře míněnou radu, která nám pomůže vylepšit prostředí školky tak, aby se 

nám tu s dětmi líbilo a aby tu byly děti spokojené a šťastné. V jarním období se nám  společně podařilo 

vysadit spoustu nové zeleně na školní zahradě. Děti si s rodiči vysadily jak okrasné keře, tak ovocné 

stromky a teď se společně o ně staráme. Další společnou akcí bylo vylepšení ponuré fasády staré budovy.  

Obrázky, které děti společně se svými rodiči vytvořily, nám tento problém také pomohly částečně vylepšit a 

prostředí je hned o něco veselejší. Na školní zahradě nám přibyl nový zahradní domek na hračky, takže má 

nyní každá třída svůj a hračky se nám do nich lépe vejdou. 

 Mezi poslední akce školního roku  patří závěrečná akademie, která se konala ve středu 10.6. 

A podle ohlasu diváků můžeme konstatovat, že se opravdu povedla. Vystoupení jsme uskutečnili na školní 

zahradě a letos nás nezklamalo ani počasí. Celou akci zaštítil pan Král, bez jehož ozvučení, které zajistil, by 

určitě snaha dětí tak krásně nevynikla. Další, komu jsme moc vděčni za ochotnou pomoc, jsou účastníci  

brigády, kteří obětovali volný čas, spoustu energie, ale i potu. V neuvěřitelném horku nám pánové Mach 

Tomáš, Mašek Petr, Roček Roman, Roček Ondra a Blanár Miroslav postavili krásný přístřešek nad stojan na 

kola, aby dětem na ně nepršelo. Ještě nesmím zapomenout na pana Mňuka Miloslava, který nám zajistil 

materiál a podílel se na přípravě základu a také na firmu pana Hrodka, která dokončila zámkovou dlažbu. 

Velice si toho vážíme a ještě jednou všem moc děkujeme. Těsně před prázdninami jsme ještě byli s dětmi ve 

škole v přírodě, tentokrát v Poniklé. Školy v přírodě se zúčastnilo 20 dětí a moc se nám tam všem líbilo. 

A po návratu jsme ještě jeli na školní výlet  do Loučeně a ve středu před prázdninami jsme si ještě užili 

naposledy předškoláků na setkání u táboráku.  První tři týdny prázdnin byla školka otevřená, ale provoz byl 

omezen na jednu třídu, protože paní učitelky již začínaly čerpat dovolenou a od 20.7. prostory školky osiřely 

až do 1.září. V této době jsme vymalovali prostory třídy Berušek a také došlo k přestavbě nábytku a prostor 

tak, aby byly dětem co nejvíce přístupné. 

1.září se znovu otevřely dveře naší školky pro děti, s kterými jsme se již znali, ale také pro ty nové, s nimiž 

se budeme teprve seznamovat . 

Aby se jim u nás líbilo, vytvořili jsme pro ně takové malé dopravní hřiště na školní zahradě. Září je 

adaptační měsíc a jsme na jeho začátku. Přejeme si, aby ten letošní školní rok byl alespoň stejně hezký 

jako ten minulý. 

S přáním hezkých podzimních dní za Mateřskou školu Záryby, příspěvkovou organizaci 

                                                                                                       Radka Blanárová, ředitelka školy. 
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HASIČSKÉ ZÁVODY V KONĚTOPECH 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 První závody po prázdninách, kterých jsme se zúčastnili, byly 5.9.2015 v Konětopech. Sraz a následný odjezd 

od hasičárny byl naplánovaný na 8. hodinu ranní. U jezera se sešel menší počet družstev než předešlé roky, ale i tak se 

celkem zúčastnilo 16 družstev, z toho 9 mužských a 7 ženských. Při rozlosování muži dostali první a ženy sedmé 

startovní místo. V Konětopech se kromě požárního útoku běhá i štafeta na 4x100m. Tuto disciplínu nijak netrénujeme, 

takže jsme neočekávali umístění na předních příčkách.  

V prvním úseku se běhá domeček, kdy závodník, v našem případě Petr Bača, pomocí žebříku překonal 2 metry vysoký 

domeček. Pak předal štafetku Vencovi Záhorovi, který překonal dvoumetrovou bariéru. Jakub Čerňanský měl za úkol 

vzít do ruky štafetové hadice, přeběhnout kladinu, zapojit jeden konec hadice do rozdělovače a na druhý nasadit 

štafetku. Na posledním úseku Michal Kutílek vzal hasicí přístroj, přenesl ho na určené místo a doběhl do cíle. S časem 

90,29s jsme prvním pokusem obsadili páté místo. Díky drobným chybám jsme po druhém kole s časem 92,21s zůstali 

na 5. místě. Následovali požární útoky.  

Nejdříve na start nastoupili muži. V naší sestavě byli Patrik Vacek, Michal Kutílek, Petr Bača, Jakub Čerňanský, 

David Franc, Pavel Krtek a Venca Záhora. Před těmito závody jsme měli pouze jediný trénink, jelikož jsme se 

nemohli z různých důvodů sejít. Proto jsme ani moc nevěřili v dobrý čas a dobré umístění. Ale opak byl pravdou, 

když jsme dosáhli velmi dobrého času 31,93s, a to nás rázem dostalo na první příčku tabulky. Ve druhém kole se díky 

chybám náš čas 44,87s o dost zpomalil. Bohužel ostatní týmy své časy zlepšily a hned čtyři závodní týmy se dostaly 

před nás. Po skončení mužské části byla přestávka. Následně pak nastoupila družstva žen. Naše ženská sestava byla ve 

složení Milada Bacovská, Radka Blanárová st., Radka Blanárová ml., Veronika Jakubová, Eliška Hlásná, Adéla 

Krpejšová a Mirka Blanárová. Ženám se v prvním kole moc nedařilo a jejich pokus byl neplatný. Proto se musely ve 

druhém kole vyvarovat všech chyb. To se jim vcelku podařilo a s časem 37,68s se umístily stejně jako muži na pátém 

místě jen o 0,62sekundy za třetím místem.  

Jediné, co v Konětopech nefungovalo, bylo počasí. Slunce jsme si moc neužili a proměnlivá síla větru připravovala 

mužstvům velmi  těžké podmínky, hlavně při útocích. I tak to byly vydařené závody, které po delším čase prověřily 

naši připravenost. 

 

                                                                                                                              Bc. Michal Kutílek          

 



TJ SOKOL ZÁRYBY o.s. INFORMUJE 

 

Máme za sebou prázdniny. Horké letní počasí pomalu začíná nahrazovat barevný podzim a před námi je očekávaná 

cvičební sezóna. Od čtvrtka 1.10. zahájíme v sokolovně cvičení pořádané naší TJ. Jelikož ještě upřesňuji detaily v rozvrhu, bude 

jeho konečná verze vyvěšena koncem tohoto týdne na internetových stránkách tjsokolzaryby.wbs.cz , a na vývěsce u sokolovny. 

Předprodej permanentek již začal. Další termíny možného nákupu permanentek budou 28.9. (i přestože bude státní svátek), dále 

30.9., 12.10 a 26.10. vždy od 16:00 do 17:00 hodin. 

Před koncem školního roku jsme zorganizovali dětské sportovní odpoledne. A nebyli jsme v tom sami. Se vším nám 

velice pomohli: dobrovolní hasiči Záryby se svou technikou, zárybští baráčníci s občerstvením pro závodníky, oddíl kopané, 

zárybští šipkaři, oddíl Thai-boxu, obecní úřad, šermířský klub z Houšťky, Milan Toman se skákacím hradem, Anna Mňuková 

upekla perníkové medaile, Lenka Nechodomová přispěla  malováním obličejů, David Brázda dodal dřevo na oheň, Mirek Amler s 

modeláři představovali RC modely, dále pomohli Vítek Hrodek a Lukáš Novák s bagrem, Roman Roček s lodí na led třídy „DN“ 

(Detroit news), Sbor dobrovolných hasičů z Čelákovic se zásahovou vysokozdvižnou technikou, Sbor dobrovolných hasičů ze 

Staré Boleslavi s pěnou a další spousta dobrovolníků. Všem za jejich pomoc za všechny děti děkuji. Přestože počasí nebylo 

ideálně teplé a program krátce přerušila jedna přeháňka deště, mohu s  jistotou  prohlásit  dětské  sportovní  odpoledne  za  

vydařené. Ještě jednou všem děkuji. 

 

       

       Tomáš Mach, předseda TJ Sokol Záryby o.s. 

 

 

 



   

       

      ŽIVOTNÍ  JUBILEA      

       V měsíci září, říjnu a listopadu oslavili a oslaví své významné životní jubileum                                  

 50 roků                                                               14.11.  Martin Kubeš 

 60 roků                                                               22.9.  Jiřina Záhorová                 

 70 roků                                                                5.10. Jaroslava Martínková 

 83 roků                                                               21.10. Vladimír Hampl 

 84 roků                                                               10.9. Antonín Štembera 

Všem oslavencům  přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 

  

NAROZENÍ MIMINEK                                                                               

V měsíci červenci se manželům Janě a Ondřejovi Urbanovým narodila dcera Lenka. 

V měsíci srpnu se rodičům Zuzaně Václavíkové a Radomírovi Černému narodil syn Adam.    

V měsíci září se rodičům Jitce Schützové a Antonínovi Slánskému narodil syn Martin. 

Malé Leničce, Adámkovi, Martínkovi a jejich rodičům přejeme hodně radosti a lásky. 

 

SŇATKY 

V měsíci červnu uzavřeli sňatek Simona Kučerová  a  Eduard Školák. 

 

V měsíci červenci uzavřeli sňatek Pavla Hlavatá a Michal Bača. 

 

V měsíci srpnu uzavřeli sňatek Monika Doušová a Vladimír Škop.          

 

Novomanželům přejeme hodně štěstí v životě. 

 

PŘÁNÍ K DIAMANTOVÉ SVATBĚ MANŽELŮ SÝTKOVÝCH 

Už je to pěkná řádka let,  

co vy dva spolu brázdíte svět.  

Když jste si prstýnky z lásky dali ,  

úctu a věrnost si slibovali.  

Manželský slib jste nevzali zpět  

po celých dlouhých 60 let .  

Tak jako kdysi, ať vám v srdci zvony znějí!  

Lásku a š těstí vám k výročí přejí  

děti Naďa, Ladik a Bohuška; vnoučata Ondra, 

Alena, Petr a Jiřina se svými rodinami.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Dospělé děti se rády vracejí domů, zvláště když je tam očekává otevřená náruč rodičů. Stačí však 

okamžik, a domov je prázdný. Pro děti paní Věnceslavy Procházkové byl takovým černým dnem 

28.červen 2015. Maminka jim zemřela v 72 letech. Vzpomínat na ni budou přátelé, spolužáci na srazu, 

sousedé a pozůstalá rodina. Čest její památce! 

 

 

 Tráva usychala, květiny uvadaly, lidé hledali stín. Tak vypadaly horké letní dny, které byly pro pana 

Jana Zadinu posledními. Jeho choré srdce se zastavilo 7. července 2015. Bylo mu 75 let. Bude chybět 

zejména rodině, sousedům z kruhu kolem sokolovny a všem, kteří ho znali. Nezapomeneme.  
 

 

 „Já už to políčko nedoorám…….“ jako kdyby vzkázal svým náhlým odchodem pan Miloslav Řezáč, 

když naposledy vydechl 9. července 2015 v 63 letech. Jeho nečekaná smrt zasáhla rodinu a přátele. 

Člověk odešel, políčko a vzpomínky zůstaly.  

 

 

 Od Procházků Smrt daleko nedošla. 18. července navštívila také souseda Josefa Bendu. Bylo mu 78 let. 

Zárybské fotbalové družstvo ztratilo dalšího fanouška, rodina oplakala odchod dobrého člověka. Zůstalo jí 

nejcennější dědictví, a tím jsou vzpomínky. 

 

 

 Paní Libuše Hlaváčková, která opustila naší obec v 89 letech 25. července 2015, měla ráda rodinu, 

zahrádku, hudbu a zpěv. Poslední roky jí koncert nahrazovaly žáby z blízkého rybníka, kterým to sice 

příliš neladilo, ale připomínaly místo uprostřed přírody a její zákony, kterým podlehne každý z nás. 

V srdcích svých blízkých bude žít paní Hlaváčková dál. 

 

 

 Urbanů žije v naší obci více : nahoře, dole, uprostřed, ale jen jedni mají přízvisko „u školy“. A právě toto 

místo opustila 12. srpna 2015 paní Marie Urbanová, zemřela v 78 letech po delší nemoci. Byla doba, kdy 

na jejich dvoře pobíhala domácí zvířata od koňů po malé slepičky a mezi nimi tato hospodyně v zástěře. 

Všechno má svůj konec, jen vyžehlená zástěra ve skříni zatím ne. Nezapomeneme.  

 

 

 Žezlo nejstaršího muže v naší obci uvolnil 16. srpna 2015 pan Jaroslav Krejčík. Bylo mu 92 let. Tohoto 

vitálního člověka, kterého neúprosný osud brzy rozloučil s nejbližší rodinou, jsme obdivovali pro jeho 

postoj k životu, který se s ním nemazlil. Čest jeho památce! 

 
 

 

 

========================================================================================= 

       Zpravodaj   vydává   obec   Záryby  5 x  ročně,   IČ 00237361,  sídlo  Záryby 147  ( zapsán do   evidence   periodického 

    tisku  MK ČR E 10063).  Řídí  redakční   rada – vedoucí p. Petr Mašek. Tento  výtisk  vychází  dne  16.9.2015.  Tiskne 

    Blesková tiskárna s.r.o. Záryby, Martinov 350. 


